
Enquete Vrije vogels maart 2019 
 
De Chat coaches van de vrije vogels groep vinden het belangrijk dat de groep een andere sfeer 
uitstraalt dan in veel andere groepen het geval is. We willen een gezellige en vriendschappelijke sfeer 
waarbij mensen elkaar echt leren keren, en waar de mensen gemoedelijk kunnen chatten. Hierdoor 
zijn we steeds bezig om te verbeteren. Denk hierbij aan de omzetting naar een een prive groep, het 
maken van een toegangs/wachtportaal, het toevoegen van een website met documenten en verhalen, 
een streng toegangsbeleid, enz. 
 
Om te pijlen waar we staan is er een enquete uitgevoerd onder de leden. Deze willen we ook graag 
delen met de leden. De uitkomst nemen we mee bij keuzes die we in de toekomst maken voor de 
groep. Conclusies worden in dit rapport niet getrokken. Het wordt alleen gebruikt als input bij het 
maken van keuzes. 

 

 



 

 

 
 



 
 

 



 

 
Opmerkingen: 
 

Top groep! 

Wat heb ik nu gewonnen? 😉 

Ongevraagd pm wel gehad maar niet ongewenst. Ik denk dat het belangrijk is om de identiteit van de 

groep voorop te zetten. Ook als er soms weerstand is van individuen. En alles moet bespreekbaar 

blijven. 

Leuke .gezellige drukke groep .en waar je bij tijde kan lachen .huilen maar ook kan worden 

opgevangen en waar vertrouwen is . 

Wat is het boekje van Inge ? Daarom kan ik deze vraag niet eerlijk beantwoorden. Heb ik deze zo 

maar iets in gevuld. Ik zou graag ook de eerste keer willen kijken wat chellins helemaal inhoud. Dat 

nieuw ben ? 😋 

Geen 

Ik vind niet zozeer dat de sfeer slechter is geworden maar wel eenzijdig en beperkter. De 

onderwerpen spreken me minder aan. Net als sommige mensen die momenteel prominenter 

aanwezig zijn. Maar hey, een groep is dynamisch dus ook dit zal weer veranderen. Verder vind ik de 



coaches niet streng. Wel lekker duidelijk! Heel toegankelijk en betrokken! Je merkt dat jullie goed in de 

gaten houden wat er speelt in de groep en daar anticiperen jullie op! Top werk!!! 

Ga gezellig zo door 👍🏼😉 

Ik hoop dat we onze sfeer weer terugkrijgen van een paar weken geleden. Veel meer respect voor 

elkaar. 

Ik heb als antwoord op de vraag of de sfeer is veranderd slechter gegeven. Dat is een antwoord waar 

ik graag toelichting aan wil geven: het antwoord is voor nu en niet steeds. En ik denk, zeker wanneer 

de chatcoaches op tijd online zijn dat dat prima bij te sturen is. Succes! 

Doordat er bepaalde members erg aanwezig zijn in de groep en doordat er vaak platte gesprekken 

zijn, Is de sfeer in de groep niet gezellig meer 

Toppers ga zo door!! 

Zijn pas nieuw in deze groep van vandaag dus sommige vragen niet terecht beantwoord. 

Die challenges zijn echt leuk! En haha ik was verrast dat m’n boekje zo inburgert. Noem eens een 

getal onder de 1000 😁 

Niets, gewoon een leuke groep met allerlei mensen met verschillende achtergronden 

Sommige zijn te overheersend aanwezig ik heb zelf door mijn wisselende diensten wat minder 

aansluiting kan geen coach iets asn doen merk ook wel een beetje jaag gedrag zowel man als vrouw 

en zoals wel vaker aangegeven hoeft bier en tieten niet altijd Ik wil de coachen complimenten geven 

over alle inzet en de soms dikke huid met akkefietjes Aan jullie niets dan lof 

Kus 

Ik zit er net bij en kan niet altijd tijd maken , om er te lezen en of mee te doen lijkt soms dat mensen 

geen baan enz hebben zoveel en vaak ze erop zitten 😉 

 


